



AMAN

رقم القيد في سجل شركات التأمين: 70 بتاريخ 16/9/2003
Register of Insurance Companies entry: 70 dated 16/9/2003
رخصه تجارية رقم: 543043 Commercial License No.

P.O. Box 157, Dubai - UAE
Tel 00971 4 319 3111
Fax 00971 4 319 3112
info@aman.ae
www.aman.ae

Date: 29/05/2023
Ref. 20/2023/CEO

Mr. Hamed Ahmed Ali,
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market (DFM)
Dubai , UAE

التاريخ : 2023/05/29
المرجع : CEO / 2023 / 20

السيد / حامد أحمد علي المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Statement regarding the capacity to sell an individual life insurance portfolio

We are pleased to inform our valued shareholders that CBUAE has issued the initial approval to transfer the individual life insurance portfolio to Abu Dhabi National Takaful Company, provided that no additional fees will be charged to policyholders as a result of transferring the portfolio to Abu Dhabi National Takaful Company, in addition to not charging any additional fees to policyholders in the event of a desire to cancel the policy.

The company will notify policyholders and beneficiaries thereof, or any interested party, to submit any objection on the transfer transaction to the Central Bank of the United Arab Emirates within a period of 45 days from the date of the announcement.

In accordance with the requirements of the Central Bank of the United Arab Emirates, the company will notify the policyholders by publishing in two widely circulated local newspapers issued in Arabic language and a local daily newspaper published in English language for two consecutive times.

It is expected that the transfer procedures to the Abu Dhabi National Takaful Company will be completed during the third quarter of this year, which will bring a positive financial result to the company.

Best Regards,

Rached Diab
CEO

CC:

Emirates Securities and Commodities Authority,
Abu Dhabi, UAE

الموضوع: بيان بشأن مستجدات صفقة بيع محفظة التأمين على الحياة الفردية

يسرنا إعلام السادة المساهمين الكرام بأن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي أصدر الموافقة المبدئية على تحويل وثائق التأمين على الحياة الفردية إلى شركة / أبوظبي الوطنية للتكافل ، شريطة عدم احتساب أي رسوم إضافية على العملاء نتيجة تحويل وثائق التأمين إلى شركة / أبوظبي الوطنية للتكافل ، بالإضافة إلى عدم احتساب أي رسوم إضافية على العملاء في حال الرغبة في إلغاء الوثيقة .

وستقوم الشركة بإعلان حملة وثائق التأمين والمستفيدين منها أو كل ذي مصلحة بأن يقدم أي اعتراض على التحويل لدى مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي خلال فترة 45 يوم من تاريخ الإعلان.

وطبقاً لمتطلبات مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي ستقوم الشركة بإعلان السادة حملة الوثائق عن طريق النشر في صحيفتين محليتين واسعتي الإنتشار تصدران باللغة العربية وصحيفة يومية محلية تصدر باللغة الإنجليزية لمرتين متتاليتين

من المتوقع ان يتم الإنتهاء من كافة إجراءات التحويل إلى شركة / أبوظبي الوطنية للتكافل خلال الربع الثالث لهذا العام مما سيعود بربح مالي مجزي على الشركة .

والله ولي التوفيق،

راشد دياب

الرئيس التنفيذي



نسخة إلى:

هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

AMAN